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عباس کمالی : پیگیری های مستمر و تخصصی را راهکار توسعه اقتصادی و صنعتی استان
خواند

نشست هم اندیشی کمیسیون سرمایه گذاری ، بانک و بیمه اتاق بازرگانی تبریز با دستور جلسه انتخاب نواب رئیس،

دبیر کمیسیون و بررسی راهکارهای تامین سرمایه و منابع مالی واحد های تولیدی، صنعتی استان با حضور فعالان

اقتصادی و اعضاء هیات علمی دانشگاه های استان برگزار شد. عباس کمالی نایب رئیس اتاق تبریز و رئیس کمیسیون

سرمایه گذاری ، بانک و بیمه پی گیری های مستمر و تخصصی را تنها راهکار توسعه اقتصادی و صنعتی استان خواند و

هدف از عملیاتی نمودن کمیسیون های تخصصی با انتخاب نواب و دبیر اجرایی را پی گیری مستمر و تخصصی مطالبات

اقتصادی و صنعتی استان درجهت بهره مندی از ظرفیت های بی بدیل استان مطرح نمود.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی تبریز عباس کمالی نایب رئیس اتاق تبریز و رئیس کمیسیون سرمایه گذاری ، بانک و بیمه در سخنانی با اشاره به

اهداف آتی این کمیسیون گفت: درصدد هستیم با بهره مندی از تجارب و تخصص اعضاء این کمیسیون گام های موثری درخصوص توسعه صنعتی و اقتصادی استان برداریم. وی

با تاکید بر این موضوع که امروز سومین جلسه این کمیسیون تخصصی با هدف انتخاب نواب رئیس و مسئولان کمیته های تخصصی و دبیر برگزار می شود؛ افزود: انتخاب

مسئولان کمیته های تخصصی و دبیر و نواب رئیس در جهت پویایی هر چه بیشتر این کمیسیون خواهد بود.

رئیس کمیسیون سرمایه گذاری ، بانک و بیمه در ادامه با طرح این سئوال که آیا می توانیم منابع مورد نیاز واحدهای تولیدی را صرفا از طریق منابع بانکی تامین نماییم، افزود:در

تلاش هستیم با ایجاد کمیته های تخصصی همچون؛ بانک، بیمه، بورس و سرمایه گذاری، سایر شیوه های تامین منابع مالی را در اختیار فعالان اقتصادی استان قرار دهیم.

کمالی چانه زنی با روش های علمی و نوین را راهکار حذب منابع مالی، برای توسعه استان خواند و افزود: در همان راستا از مدیر عامل بانک صنعت و معدن خواسته شد تا

دستورات لازم برای افزایش اعتبارات و تسهیلات استان را صادر نمایند. وی با اشاره به این نکته که در چهار سال آتی تلاش خواهیم نمود تا واحد های تولیدی و صنعتی بهترین

بهره وری در راستای توسعه همه جانبه استان را داشته باشند، ایجاد صندوقی به منظور تامین منابع مالی پروژه های جدید در استان را از اولویت های مسئولان اتاق تبریز خواند.

وی با تاکید بر اهمیت مبحث آموزش خاطر نشان کردد: با هدف آموزش مهارت های لازم برای توسعه صنعتی استان دوره های چهارگانه با بهره مندی از شیوه آموز دو گانه آلمان

برای مهارت آموزان صنعتی استان ارائه شده و تلاش خواهیم کرد تا بر اساس نیاز و علاقمندی فعالان اقتصادی دوره های آموزش اتاق تبریز را به طور مستمر برگزار نمایم .

نایب رئیس اتاق تبریز پیگیری مستمر و تخصصی، را راهکار توسعه اقتصادی و صنعتی استان خواند و یادآور شد: در همین راستا ایجاد ال سی داخلی به منظور تسهیل رابطه

قطعه سازان با خودروسازان کشور پیگیری شده که امیدواریم به زودی از طرف مسئولان بانکی کشور عملیاتی گردد.

رئیس کمیسیون سرمایه گذاری ، بانک و بیمه؛ نظات و مشاوره در واگذاری واحد های تولیدی و صنعتی بر اساس اصل 44 قانون اساسی در استان ها را یکی از وظایف مهم اتاق

های بازرگانی مطرح نمود و یادآور شد: در این واگذاری ها می بایست اهلیت اشخاص مورد تایید اتاق ها بازرگانی قرار گیرد.

وی ایجاد میز خدمت در راستای جهت دهی به سرمایه گذارهای داخلی و خارجی را از برنامه های مهم اتاق تبریز در دوره نهم خواند و افزود: با در نظر گرفتن اولویت های سرمایه

گذاری در استان به زودی این طرح در اتاق تبریز عملیاتی خواهد شد.

نایب رئیس اتاق تبریز پی گیری های مستمر مصوبات کمیسیون ها از طرف هیات رئیسه و هیات نمایندگان اتاق تبریز و ارزیابی شش ماهه عملکرد کمیسیون های تخصصی و

اصلاح عملکرد آنها با هدف افزایش کارایی این کمیسیون ها را لازمه توسعه اقتصادی و صنعتی استان خواند و اظهار امیدواری نمود: با همراهی وهمدلی همه فعالان اقتصادی و

مسئولان ارشد استان در کوتاه ترین زمان ممکن در جایگاه شایسته خود قرار گیرد.

اهمیت این کمیسیون و قدردانی از بانیان این کمیسیون و اظهار امیدواری از اینکه این کمیسیون به عنوان موتور محرکه توسعه استان عمل کند، همکاری با موسسات بیمه در

استان با هدف حمایت از این صنعت در استان، و ارائه آموزش های لازم در حوزه صنعت بیمه در اتاق تبریز در جهت افزایش آگاهی اعضای اتاق تبریز با صنعت بیمه، فلسفه

وجودی اتاق های بازرگانی به عنوان مشاوران سه قوه؛ و طرح مسائل و مشکلات فعالان اقتصادی از طریق شورای گفتگوی دولت و بخش خصوصی به کمیسیون های تخصصی

مجلس شورای اسلامی و دولت با هدف تدوین و تصویب قوانینی در جهت بهبود وضعیت اقتصادی و صنعتی کشور و استان، ایجاد بانک اطلاعاتی در اتاق تبریز با هدف شناخت

از وضعیت موجود استان در حوزه های مختلف صنعتی، تولیدی، و خدماتی به منظور ارائه برنامه های توسعه ای استان، اهمیت صنعت فولاد به عنوان یکی از صنایعی که

بیشترین گردش مالی را در استان به خود اختصاص داده ،اهمیت ذخایر معدنی در استان و بهره برداری مناسب از معادن موجود استان ، ارتباط بیشتر با دانشگاه و ایجاد

دپارتمان های تخصصی در حوزه های مختلف با هدف ارائه آخرین روش های تولید ثروت در استان، اهمیت ویژه نیروی انسانی در استان به عنوان مهمترین سرمایه در عصر

حاضر ، ایجاد صندوق های مشترک با اخذ مجوز از بورس در راستای عملیاتی نمودن پروژه های جدید در استان، فرصت های سرمایه گذاری در استان و حمایت اتاق های بازرگانی

در معرفی اشخاصی که اهلیت راه اندازی و مدیریت پروژه های جدید را دارند.رتبه بندی فعالان اقتصادی از طرف اتاق ها، وحدت و همدلی برای بهبود وضعیت اقتصادی و صنعتی

استان و کشور، حل مشکلات کوچک با هدف حل همه مسائل و مشکلات کشور، اعتماد به جوانان و بهره مندی از ظرفیت های آنها در جهت ایجاد اقتصادهای دانش بنیان، ایجاد

و افزایش اعتماد اجتماعی به منظور جلب مشارکت بیشتر آحاد جامعه در توسعه همه جانیه کشور و استفاده از تخصص های دانشگاهی و ارائه موضوعات متنابه صنعت و معدن

استان به منظور بررسی عملی و ارائه راهکارهای عملی و علمی برای حل مسائل و مشکلات طرح شده، افزایش هماهنگی در تشکل ها و انجمن های تخصصی به منظور وصول

نتیجه مورد نظر در راستای توسعه استان، مشخص نمودن استراتژی توسعه صنعتی استان و کشور و اولویت گذاری سرمایه گذاری در همان راستا، ارائه الگو های موفق صنعتی و

اقتصادی استان به عنوان الگو های موفق توسعه و بهره مندی از تجربیات ارزنده کارآفرینان، مشخص نمودن اولویت های سرمایه گذاری با توجه به این نکته که سرمایه گذار در

جایی که سود هست حضور خواهد یافت از جمله مباحث طرح شده از طرف فعالان اقتصادی در این جلسه بود.

لازم به ذکر است در این جلسه، فضل زاده و مجربی بعنوان نواب رئیس و مهدی لو بعنوان دبیر کمیسیون سرمایه گذاری، بانک و بیمه اتاق تبریز انتخاب شدند.
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